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متن پرسش

سلام علیکم: استاد بزرگوار چرا خداوند جبرا من را به این دنیا آورد و خلق کرد؟ این عدالت است که

کسی را جبرا به این دنیا بیاورند؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: عرایضی در جلسات اول کتاب «آشتی با خدا» تحت عنوان «چرا خدا ما را

خلق کرد؟» شده است. خوب است به آنجا رجوع فرماد. موفق باشید


